
REFERAT STYREMØTE NJSK 30 november 2017 (telefonmøte)  
Deltagere: Grethe M. Nykkelmo, Mona Tertnes-Bakke, Marie Bjørnli, Ket Risa, Edith Bakken, 
Tina Bjørnewall.  
 
SAK 1: MESTVINNENDELISTA  
Skal legges ut fortest mulig.  
 
SAK 2: NKK REP.SKAPSMØTE  
Ingen reversering av certreglene. Hver klubb kan selv søke om egne certregler. Dette vil 
styret gjøre til egen sak på Årsmøtet i 2018. På den måten får medlemmene muigheten til og 
være med på og bestemme. Leder vil utarbeide dette som en sak til kommende årsmøte. 
Frem til årsmøtet i 2018,vil NJSK forholde seg til NKK sin innstilling. Bestemmer årsmøtet at 
certordningen skal reverseres,vil dette søkes om og endringene evnt gjelde fra 2019. Ny 
lovmal for klubber revidert: NJSK tilpasser sin eksisterende lovmal. Er allerede basert på den 
gamle lovmalen fra NKK. Det nye forslaget skal legges frem på årsmøtet. Årsmøtet må vedta 
det nye forslaget. Leder vil utarbeide ny lovmal.  
 
SAK 3 : HVORDAN BRUKE VALPEFORMIDLER  
Oppdrettere bør rapportere inn til valpeformidler sin kull. Selv om disse allerede er solgt. På 
denne måten vil man få en oversikt over tilgang til valper i landet. Oppfordre oppdrettere til 
og bruke valpeformidler mer! Dette kan også fremmes i medlemsbladet.  
 
SAK 4: REGNSKAP  
Kasserer gikk gjennom foreløpig regnskap pr september 2017. Klubbens økonomi holder seg 
stabil og er solid. Tilbakeføring av innbetalt påmeldingsavgift fra NKK; leder finner 
kritikker,premielister og katalog sånn at NKK får dette før nyttår.  
 
SAK 5: EVNT PRIS MEDLEMSKONTIGENT 2018: økes med kr 50,- (hovedmedlemskap). 
Dette tar Mona ansvar for og innrapportere. MEDLEMSBLADET: det kom forslag om og 
redusere antall blader pr år. Styret kom frem til at det inntil videre skal fortsette med 4 
blader pr år. En endring på dette kan evnt fremmes som årsmøtesak. 


